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معتمدون لانجاز تأشيرات العمل وتصديق الشهادات لقنصلية المملكة العربية السعودية 

JOB VACANCY

يرجى الابلاغ بانك قرأت الاعلان عن طريق موقع شركة الهدف للتوظيف

A leading industrial company in KSA is seeking to recruit the Following

(2 Sales executivesÂ & 2 Production operators)

The right candidates for sales executives should have below requirements:

    -  Age not more than 40 years
    -  Work experience 3 years above within flexible packaging sector  with proven records of sales target achievement and customer development.
    -  Excellent sales communication skills.
    -  Very good command of English.

Requirements for Production Operators Candidates:

    -  Age not more than 40 years.
    -  Flexo machine operators  with strong technical experience of minimum 5 years within same field.
    -  Lamination machine operators with strong technical experience of minimum 5 years within same field.

Please send your CV to

Eng@targetjo.com
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-----------------------------------------------------------------------------------

ملاحظة هامة - جميع الاعلانات - بقسم الوظائف الحالية في الاردن

 ننشرها كما تردنا من الشركات المعلنة او من المواقع الاخبارية دون تحمل اى مسؤولية

(لمتابعة اخر الاعلانات اولا باول يرجى مراجعة موقعنا كل نصف ساعة حيث يتم تحديث الاعلانات وبشكل مستمر كل نصف ساعة)

TARGETJO

ادعوا اصدقائك للاشتراك معنا لتصل جميع اعلانات التوظيف الى بريدكم الالكترونى مباشرة
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